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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1678 Kompensation till svensk kollektivtrafik 

Organisationen Svensk Kollektivtrafik larmar i en prognos om förlorade 
biljettintäkter på 15 miljarder kronor. Beroende på hur pandemin fortskrider 
och kvarstående rekommendationer om att undvika kollektivtrafik finns 
risken för ytterligare underskott för svensk kollektivtrafik.

Kollektivtrafiken är viktig för att upprätthålla viktiga och centrala 
samhällsfunktioner även under en pandemi. Ett ökat nyttjande av 
kollektivtrafiken är också viktigt för att uppfylla de svenska miljö- och 
klimatmålen från trafiksektorns sida. I ett tidigare uttalande har regeringen 
lovat kommuner och regioner full kompensation för minskade biljettintäkter på 
grund av coronapandemin.

Risken finns att viktiga linjer och turer nu kommer att ställas in då kommuner 
och regioner runt om i Sverige inte har råd att köra samma turtäthet i 
kollektivtrafiken som tidigare när inkomsterna minskar. 

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth är därför:

 

Avser ministern att kompensera svensk kollektivtrafik för minskade 
biljettintäkter som utlovat?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-08
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


